
                 Załącznik nr 7 do protokołu 

                                                                               51 sesji Rady Gminy  
 
Sprawozdania z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej 

 

 

16 posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej odbyło się dnia 29 lutego 2024r. w Sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy. Obecni na posiedzeniu byli wszyscy członkowie komisji, Przewodniczący Rady 

Bernard Dorsz, Wójt Gminy Wiesław Glapka, Sekretarz Gminy Andrzej Konieczny, Skarbnik Gminy Bogumiła 

Sosnowska oraz zaproszeni goście:  

1. Dyrektor SP Piaski – Jolanta Karkos 

2. Dyrektor SP w Szelejewie – Dorota Dolata 

3. Dyrektor SP w Bodzewie – Zbigniew Jakubowski 

4. Dyrektor Przedszkola w Piaskach – Anna Stachowiak  

5. Kierownik CUW – Edyta Biernacka 

6. Kierownik GOPS – Violetta Kolendowicz 

Tematami posiedzenia było:   

1. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaski za okres od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 

2023 

2. Analiza współpracy jednostek edukacyjnych ze stowarzyszeniami i radami rodziców, Samorządem Szkolnym 

3. Oferta edukacyjna sportowa dla dzieci, młodzieży i seniorów na rok 2024. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaski za okres od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 

2023 złożyła Edyta Biernacka, Kierownik CUW.  

Następnie omówiono zakres udzielonej pomocy rodzinie w Szelejewie.  

W dalszej części przedyskutowano tematy stypendiów w szkołach, współpracę dyrektorów szkół z 

Samorządem Szkolnym oraz ze  stowarzyszeniami. Z ofertą edukacyjna sportowa dla dzieci, młodzieży 

i seniorów na rok 2024 radni zapoznali się za pomocą aplikacji eSesja.  

 W sprawach bieżących Przewodnicząca komisji poruszyła sprawę statutów szkół oraz działalności Rad 

Rodziców. Poprosiła dyrektorów aby zwrócili uwagę aby pewne rzeczy organizowane w szkołach były 

zgodne z literą prawa. Omówiono również możliwość przeniesienia pewnych środków za wynajem hal 

na budżety szkół.  

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę na teren tzw. Kisberek. Poinformowała, że na terenie jest 

bardzo duży bałagan poprosiła o posprzątanie terenu. Sekretarz Gminy poinformował, że właściciel 

został powiadomiony o obowiązku utrzymania w czystości terenu. Jeżeli nie będzie to wykonane, 

gmina posprząta na własny koszt, a właściciel zostanie obciążony fakturą. Poinformował o oberwanej 

drodze na obwodnicy oraz obsypywania skarp.  

Kierownik CUW poinformowała o podwyżkach dla nauczycieli oraz o  przyznanej subwencji.  

Radna Dagmara Rucińska poprosiła o wyliczenia.  

 

Przewodnicząca posiedzenia 

Dagmara Rucińska  
 

 

 

 


